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Ilość załączników ..... l,..... . ...... . .  · 

z Zebrania Wiejskiego�::Y\::e:�iej sołectwa Juszko
��•'' ··················�i 

które odbyło się w dniu 01.09.2022 roku 

Zebranie rozpoczęło się o godz. 19:00 nie stwierdzono wymaganego quorum (wg listy 
obecności przybyło 30 mieszkańców, zatem wyznaczono drugi termin zebrania i zebranie rozpoczęło 
się o godz. 19:15 i trwało do godz. 21:30 

W zebraniu zgodnie z listą obecności uczestniczyło 31 osób w tym radni sołeccy, oraz Wójt 
Gminy Pruszcz Gdański Pani Magdalena Kołodziejczak, Z-ca Wójta Gminy Pruszcz Gdański Pan Daniel 
Kulkowski, radna gminy Pani Weronika Chmielowiec i radny Pan Andrzej Chmielewski. 

Zebraniu przewodniczył sołtys wsi. 

Na protokolanta wyznaczono radną sołecką Panią Monikę Kujoth-Sulikowską. 

Przewodniczący zebrania stwierdził, iż zebranie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania przez przewodniczącego zebrania oraz stwierdzenie quorum. 

2. Wyznaczenie osoby do protokołowania. 

3. Przedstawienie porządku obrad i przegłosowanie porządku przez zebranie wiejskie. 

4. Konsultacje społeczne - składanie propozycji działań do realizacji w ramach funduszu 
sołeckiego na rok 2023. 

5. Sprawy sołeckie/wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad został zatwierdzony ilością głosów: 11za
11 31, 11przeciw11 O, 11wstrzymujących 

się" O. 

7. Streszczenie przebiegu obrad i dyskusji: 

Zebraniu przedłożono zapytanie o propozycje do wniosku o fundusz sołecki na rok 2023. Padły 
następujące propozycje: 

• prośba Sołtysa o zabezpieczenie 14 tys na organizację imprez integracyjnych dla mieszkańców 
i dla dzieci oraz na zakup niezbędnych środków (art. chemiczne, worki do odkurzacza, paliwo 
do kosiarki, niezbędne przedmioty do świetlicy wiejskiej} 

• propozycje mieszkańców: 

✓ monitoring przystani, boiska i okolic świetlicy 

✓ dokupienie sprzętu kajakowego do przystani 

✓ zabezpieczenie dodatkowego opróżniania śmietników (okolice Ogrodowej i rzeki) 



✓ budowa chodnika przy ul. Zdrowej (obecna na zebraniu Pani Wójt powiedziała, że 

chodnik będzie budowany wraz z przebudową ul. Zdrowej przez Powiat Gdański) 

✓ zakup siatek do koszykówki na boisku 

Sprawy sołeckie i wnioski: 

• Obecna na zebraniu Pani Wójt przybliżyła mieszkańcom kwestie finansowania różnych 
inwestycji gminnych. Pan Z-ca Wójta zreferował stan inwestycji na dzień dzisiejszy w Gminie 
Pruszcz Gdański i w Sołectwie Juszkowo, tj.: 

✓ Kompletowanie dokumentacji dot. projektowanej ulicy Działkowej (dalszej części, w 

stronę miasta Pruszcz Gdański) 

✓ Budowa ul. Chabrowej - starosta odrzucił wniosek ze względu na braki formalne, 

wojewoda zakwestionował odrzucenie, aktualnie trwa uzupełnianie dokumentacji. 
Inwestycja zajmie trochę więcej czasu, ale zakończy się pozytywnie. 

✓ Zostanie doposażony plac zabaw przy Osiedlu Zakątek 

✓ Zostanie rozebrany budynek przy ul. Kasztanowej/Lipowej (przy Kościele) 

• Sprawy różne - głos zabierali mieszkańcy: 

✓ Nierozwiązywalny problem z dzikami, przyrost populacji jest zatrważający i stanowią 

niebezpieczeństwo dla mieszkańców 

✓ Budowa zbiornika retencyjnego koło osiedla Sasankowego - zostanie rozwiązany 

problem zalewania osiedla przez zbierające się w rowie wody opadowe 

✓ Sprawa mieszkańców ulicy Nadrzecznej w Juszkowie, którym właściciel sąsiedniej 

działki utrudnił możliwość korzystania z całej szerokości drogi i pozostawił im do 
dyspozycji 5 m, pomimo tego, że w MPZP widnieje szerokość 10 m. Zwężone światło 
drogi uniemożliwia mieszkańcom normalne funkcjonowanie (problem z wywozem 
śmieci, problem z wywozem nieczystości z szamb, drobna awaria auta blokuje całą 
drogę, odcięcie drogi do zaworów z gazem, wykorzystywanie części drogi niezgodnie z 
MPZP). Po zreferowaniu problemu przez mieszkańców ul. Nadrzecznej, Pani Wójt 
zobowiązała się do zorganizowania trójstronnego spotkania w Urzędzie Gminy- Wójt 
-przedstawiciel dewelopera/deweloper-mieszkańcy ul. Nadrzecznej. 

✓ Wniosek mieszkańców ul. Słoneczne Wzgórze o zmianę w planach: ul. Słoneczne 

Wzgórze widnieje w planie jako zieleń izolacyjna, a wg map powinna tam się 
znajdować droga. Pani Wójt zobowiązała się do przyjrzenia się sprawie. 

Uchwał nie podjęto. Sołtys poinformował mieszkańców, że po konsultacji z pracownikami 
merytorycznymi urzędu gminy stworzy wniosek. O ponownym terminie zebrania dotyczącego 
uchwalenia wniosku wykorzystania funduszu sołeckiego na rok 2023 poinformuje wkrótce . 

Protokołował/a: Jk� ... �ft@kvkm4/ll 
(imię i nazwisko) 
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